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Protokół  Nr XVII/2015 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 26 listopada 2015 roku 

w godz. od 1600 do 1740
 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych) 

Nieobecna radna – Magdalena Przybylak -  lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Z-ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Elżbieta Figielek, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wlkp. w Borku Wlkp. – 

Władysław Hałas, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego i sołtysi – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie projektu uchwał 

w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody na uzupełnienie udziałów w spółce, 

 

b) udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawo użytkowania 

wieczystego w prawo własności, 

 

c) wyrażenia stanowiska o potrzebie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu. 

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi. 
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Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie wniosku. 

 

Za przyjęciem w/w projektu uchwały do porządku sesji głosowało 14 radnych, 

nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

 

Po czym Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej 

zmianie: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wyrażenia zgody na uzupełnienie udziałów w spółce, 

 

b) udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawo użytkowania 

wieczystego w prawo własności, 

 

c) wyrażenia stanowiska o potrzebie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu, 

 

d) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy   

Borek Wlkp. na lata 2015 –2020, 

 

e) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości gruntowej od osoby 

fizycznej,  

 

f) zmiany uchwały nr XVI/86/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia  

4 listopada 2015r. w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji  

i deklaracji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

 

g) nadania nazwy ulicy na terenie miasta Borek Wielkopolski, 

 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2016 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2016, 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na  terenie gminy Borek Wlkp., 
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j) przyjęcia Programu współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016, 

 

k) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski.  

10.  Zakończenie.  

 
   

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie w/w porządku sesji. 

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu  XVI sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się  

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XVI sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

 

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Sprawozdanie nie zostało złożone, ponieważ radni powiatowi byli nieobecni. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Powyższe sprawozdanie złożył Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto Burmistrz przedstawił projekt tekstu uchwały rady gminy w związku  

z opublikowaniem przez Ministra Środowiska w dniu 3 .11.2015r. projektu listy 

kopalin zawartych w Białej Księdze ochrony złóż, które będą podlegały prawnej 

i planistycznej ochronie. Projekt dotyczy wyrażenia zdecydowanego sprzeciwu 

przeciwko objęciu ochroną złóż znajdujących się na terenie południowo – 

zachodniej Wielkopolski. Prawna ochrona, a co za tym idzie, przyzwolenie do 
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ich eksploatacji może spowodować poważny defekt wody, nieodwracalne 

szkody w środowisku oraz degradację społeczno – gospodarczą terenów, 

których mieszkańców reprezentujemy.  

 

Uzasadnienie projektu przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz 

Szczepaniak, stanowi ono załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że tej kopalni na tym terenie nie może 

być, ponieważ spowoduje to bardzo duży problem z wodą oraz nieodwracalne 

szkody w środowisku. Po czym zapytał Burmistrza, czy Rada ma podjąć 

uchwałę w tej sprawie. 

 

Burmistrz poinformował, że to stanowisko można przedstawić w formie 

uchwały rady gminy, jednak nie ma takiej potrzeby i wystarczy opinia Rady 

Miejskiej, na podstawie której zostanie wystosowane pismo podpisane przez 

Burmistrza  Borku Wlkp. i burmistrzów z terenu południowo - zachodniej 

Wielkopolski w formie protestu, które zostanie wystosowane do Prezydenta RP, 

Premiera RP, Ministerstwa Energetyki, Ministerstwa Ochrony Środowiska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie przyjęcia stanowiska 

przedstawionego przez Burmistrza dotyczące zdecydowanego sprzeciwu objęciu 

ochroną złóż znajdujących się na terenie południowo – zachodniej 

Wielkopolski. 

 

Stanowisko Burmistrza poparło 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania  i nikt  nie był przeciwny. 

 

Ad. 6. Zapytania i interpelacje radnych. 
 

Nie wpłynęła żadna interpelacja, zapytań także nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wyrażenia zgody na uzupełnienie udziałów w spółce. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 91 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b) udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawo użytkowania 

wieczystego w prawo własności. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 92 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

c) wyrażenia stanowiska o potrzebie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
 

Uchwała Nr XVII/ 93 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

d) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy   

Borek Wlkp. na lata 2015 –2020. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 94 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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e) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości gruntowej od 

osoby fizycznej. 
 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Burmistrz poinformował, że postanawia się udzielić dotacji z budżetu Gminy 

Borek Wlkp. w wysokości 2.000,00 zł dla Powiatu Gostyńskiego na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej z siedzibą  

w Piaskach. Kwota ta stanowić będzie pomoc finansową dla Powiatu 

Gostyńskiego na częściowe pokrycie kosztów prowadzonych Warsztatów 

Terapii Zajęciowej. Z terenu gminy Borek Wlkp.  rehabilitacją świadczoną 

przez Warsztaty Terapii Zajęciowej w Piaskach objęte są 4 osoby 

niepełnosprawne.  

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 

Tomasz Szczepaniak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 95 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

f) zmiany uchwały nr XVI/86/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia  

4 listopada 2015r. w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji  

i deklaracji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 96 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

g) nadania nazwy ulicy na terenie miasta Borek Wielkopolski. 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 

Tomasz Szczepaniak – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała wyjaśnił, że w/w ulica jest drogą procesyjną, którą 

ksiądz Edward Jęczkowski pierwszy raz poprowadził procesję w odpust borecki 

2 lipca i tak jest do obecnych czasów. Ponadto radny wnioskował do radnych, 

którzy są z innych parafii, aby również zagłosowali za podjęciem tej uchwały. 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr XVII/ 97 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016 oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 98 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na  terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 99 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

j) przyjęcia Programu współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 100 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

k) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 



 
Str.    11 /12 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Żadnych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XVII/ 101 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i  zapytania radnych. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

 

Ad. 9.  Wolne głosy i wnioski. 
 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Rady informując, że w dniu  

01 grudnia br. tj. wtorek o godz. 15.00 odbędzie się wspólne posiedzenie 

Komisji – celem zaopiniowania projektu budżetu Gminy Borek Wlkp. na rok 

2016 oraz projektu WPF na lata 2016-2023. 

Natomiast posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu wspólnie  

z przewodniczącymi poszczególnych Komisji odbędzie w dniu 3 grudnia br. 

tj. czwartek o godz. 15.00. Tematem posiedzenia będzie wydanie opinii  

w sprawie projektu budżetu Gminy Borek Wlkp. na rok 2016 oraz projektu 

WPF na lata 2016-2023. 

 

Radny Romuald Gawroński poruszył sprawę ominięcia połowy miejscowości 

Karolew linią światłowodową. 

Przewodniczący Rady dodał, że we wszystkich wnioskach są opuszczone 

posesje. 
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Burmistrz wyjaśnił, że nie jest to gminna inwestycja i nie mamy wpływu na jej 

przebieg. Ponadto dodał, że firma przyjęła zasadę podłączania tam, gdzie były 

“duże skupiska”, ponieważ to im się opłacało, a w kolejnych etapach mają być 

podłączani pozostali odbiorcy. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał, co z lustrem przy pałacu w Karolewie  

o które wcześniej wnioskował. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski wyjaśnił, że 

sprawa jest w toku. 

 

Burmistrz  ustosunkował się do komentarzy dotyczących braku oświetlenia  

w Karolewie, otóż po wieczornym obchodzie po tej miejscowości zauważył 

tylko jedno ciemne miejsce – na przeciwko posesji Pana Szafraniaka. 

 

Następnie sołtys – Marian Andrzejak wnioskował o zamontowanie lampy przy 

Leśniczówce w Siedmiorogowie  Drugim. Ponadto dodał, że Pan Jagła wyraził 

zgodę na zamontowanie podlicznika do lampy przy jego posesji ponieważ tam 

nie ma prowadzonej lini.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że założenie lampy i podlicznika pewnie nie byłaby 

większym problemem, jednak zapłata pewnie tak, ale zostaną podjęte próby 

rozwiązania tej sprawy. 

 

 

Ad. 10. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady Andrzej Kubiak zakończył XVII sesję Rady Miejskiej 

Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                  Przewodniczący Rady 

 


